
Moste
Ob proslavljanju dneva JLA

je TVD Partizan Moste priredil
akademijo. To društvo, ki je v
zadnjih letih le životarilo, je le-
tos znova začelo uspešno delo-
vati. V septembru je bil redni
občni zbor, na katerem so izvo-
lili nove člane UO, ki ga sestav-
ljajo le mlajši. Šele potem je
delo uspešno steklo in kljub ve-
likim, organizacijskim in fl-
nančnim težavam je novemu
vodstvu uspelo izvesti program
za akademijo, ki je zelo dobro
uspela in spodbudila vse, ki so
to prireditev videli.

Obiskovalce je uvodoma po-
zdravil Tine Havlina. Najprej so
se predstavili cicibani, ki so pri-
kazovali vadbeno uro. Oddelek
ženske in moške dece se je po-
meril v štafetnem teku, pionirjj
pa so navdušili z akrobatskimi
skoki na kanvasu. Več kot štiri-
deset pionirk je pokazalo vaje
na gredah in vaje na švedskih
klopeh, mladinske pa ritmične
sestave, ki so lepo povezale vse
vaje.

Program so popestrile naj-
boljše telovadke Zelene jame;
posebno lepo so gledalci po-
zdravili nastop reprezentantk
Težakove, Perišičeve, Doklove
in Zuellerjeve na parterju. Mla-
de in obetajoče telovadke TVD
Partizan Moste in Spodnje Šiške
so nastopile na giedi in biadlji,
člansko telovadbo pa so prika-
zali Žerjal iz Kopra, ki je dose-
gel na republiškem prvenstvu
tretje mesto, Piletič iz Maribora
in še nekaj drugih.

Akademija v TVD Partizan
Moste nam je zopet pokazala
smer, po kateri se je treba zgle-
dovati.

V Mostah delajo še vedno
skromno, saj jih nihče ne pod-
pira, toda z dobrim vodstvom
in prizadevanjem vaditeljev se
trudijo, da bo društvo vedno
kvalitetnejše in močnejše, saj je
to v Mostah edini Partizan, ki
skibi za rekreacijo.

BOJAN POGACAR

Občinska zveza prijateljev
mladine je dala pobudo za usta-
novitev novega odbora društva
prijateljev mladine Moste. Na
prvem sestanku novega odbora
(18. decembra lani) so sprejeli
pravila društva, ustanovili od-
bor in zadolžili člane za naloge;
prva naloga 14-članskega od-
bora je bUa v zvezi s prazno-
vanjem dedka Mraza. Izvolili so
tudi 2-članski nadzorni odbor,
ki pred občinskim zborom pre-
gleda finančno poslovanje dru-
štva. Sestanki društva bodo, do-
kler delo ne bo vpeljano, ob po-
nedeljkih, kasneje enkrat me-
sečno. Člani bodo pregledali
arhiv in uredili članstvo (nova
vpisnica, kartončki, izkaznica —
letna članaiina znaša 2 dinarja).

Letos bo društvo prijateljev
mladine Moste začelo z ,,uro
pravljic" za predšolske otroke.
Otroke bodo razdelili po staro-

sti: 3-4, 4-5 in 5-b let, ker bodo
tudi pravljice prilagodili tem
starostnim stopnjam. Brali naj
bi jih naši znani igralci v prosto-
rih kluba Kajuh.

Na dnevnem redu je bil tudi
prehod čez progo na Pokopa-
liški cesti, ki je doslej terjal že 7
smrtnih žrtev - res da odraslih,
toda s tem še ni rečeno, da ni
jutri na vrsti kak otrok. Ali pa
je v tem sploh kakšna razlika!
Kaj je glede tega doslej storila
osnovna šola Vide Pregarčeve?
Podhod bi na tem meestu stal
4-6 milijonov. Otroškai igrišča,
ki so, bodo skušaii popiraviti na
pomlad, pa preverili bodo, če bi
se kje našel prostor še za nova.

Prva akcija DPM skupno s
krajevno skupnostjo Moste: na
podlagi seznama otrok med 2.
in 7. letom so priredili novo-
letno praznovanje z dedkom
Mrazom. Vrteli so jim risane
filme, lutkovno gledališče za-
koncev Pengov iz Šentvida pa
jim je v veliki dvorani občinske
skupščine priredilo enourni
program. Vsako darilo dedka
Mraza je bilo vredno 18 dinar-
jev.
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